
Przed nami kolejny rok pełen ciekawych wyzwań. Nasz pesel to stan umysłu

i dlatego nie zamierzamy rezygnować z dotychczasowej aktywności.

Pierwsze tegoroczne spotkanie minęło w miłej atmosferze przy kawce

i słodkościach (choć tych w ograniczonej ilości).

Na wstępie przedstawiłam program tegorocznych spotkań, a następnie Panie

konsultantki z firmy AVONE przedstawiły nową ofertę kosmetyków

pielęgnacyjnych do dojrzałej cery. W dość obrazowy sposób zapoznałyśmy się

z działaniem poszczególnych produktów. „Przeświadczone”, że pożegnałyśmy

oznaki starzenia przystąpiłyśmy do zakupów.

W tym roku mamy w planie spotkania z ciekawymi prelegentami. Mamy

w planie zapoznać tzw „wsie tematyczne” np. wsie miodowe, lawendowe itp.

Również mamy zamiar zwiedzić muzeum im. Leona Wyczółkowskiego, bydgoski

browar „Bromberg” . W maju jedziemy na kilkudniową wycieczkę do Sarbinowa,

Dobrzycy, Kołobrzegu oraz Strzekęcina. Jest to zespół pałacowo-parkowy w stylu

neorenesansowym. Pałac ten pochodzi z roku 1899-1901 i jest zwany pałacem

bursztynowym.

Myślę, że uda nam się zrealizować nasze plany. Dzięki naszej aktywności

fizycznej czas nam miło i szybko mija.

Pozdrawiam

Jolanta L. Wróblewska
Kolejne spotkanie
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